
Referat fra bestyrelsesmøde 
Torsdag den 21. juni 2012 kl. 18 

 
 

  
Til stede: Erik, Jytte, Bent, Heinrich, Alice 
Afbud: Steffen, Christian, Anders 
 
1. Tilføjelser til dagsordenen 
 
2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt og underskrevet (Steffen, Christian og Anders, mangler)  
 
3. Meddelelse fra formanden 
3.1 Der er været afholdt fællesmøde mellem Kommunen, HSF og HSC vedrørende Nordsiden, for at se om 

der kan laves en fornuftig aftale da Kommunen ikke vil forlænge den nuværende kontrakt. Ingen af 
sejlklubberne er interesserede i at leje pladserne på Nordsiden til det økonomiske udspil der er kommet 
fra Kommen, hvilket er redegjort overfor kommunen, og der afventes derfor ny tilbagemelding fra 
kommunen.  

 
4. Status og beretning af udvalgene. 
 
5. Næstformand/Webmaster 
5.1 Bruno Junker har været i kontakt med Steffen og Brunos oplæg ser spændende og interessant ud, 
hvorfor der gerne må arbejdes videre herpå. 
5.2 Erik tager kontakt til vores forsikringsagent for at få gennemgået vores forsikringer på et møde med 
bestyrelsen, således at hele HSC’s bestyrelse er informeret om hvad vores forsikringer dækker. 
 
6. Kasserer 
6.1 Regnskabet følger sæsonen, ingen bemærkninger hertil. 
6.2 Der er indkøbt ny computer til vores kasserer til en pris af 7.800 kr. 
 
7. Ungdomsudvalg 
 
8. Broudvalg 
 
9. Pladsudvalg 
9.1 Der er ikke planlagt arbejdsaften i 2012. Det bør dog planlægges til næste år, hvor der også skal 
overvejes udvendig renovering af klubhuset. 
9.2 Det er besluttet at vinteropbevaringspladsen fortsat vil være åben for tilkørsel fra vest, idet støvgener 
ikke vil formindskes af at lukke denne tilkørsel. I stedet opfordres der til hensynsfuld kørsel på pladsen for at 
mindre støvgener. 
 
10. Sejludvalg 
10.1 Der skal lyde en stor tak fra bestyrelsen til sejludvalget for planlægning og afvikling af pinseturen til 
Aarø, samt til medlemmerne for den store opbakning til arrangementet. Det skønnes at mellem 60 og 70 
deltog lørdag aften. 
10.2 En eventuel fællestur til Dyvig kræver lidt mere planlægning, hvorfor den skubbes til næste år. 
 
11. Sekretær 
 
12. Eventuelt 
12.1 Næste møde mandag den 13.08.2012 kl. 19 
 
Med venlig hilsen 
Alice Fløjstrup  
Sekretær 


